



Mötesnoteringar U16 Föräldraträff 2023-10-04

Plats/tid: Ishallens konferensrum, 4/10 19.45 – 21.45

Deltagare:

| | Namn | Anmälan | Närvaro |
|---|-------------------|-------------|---------|
| ⊘ | Anders Johansson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Emanuel Johansson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Simon Borggren | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Ola Sandahl | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Joakim Alfredsson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Raymond Svensson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Patrik Sjöo | ⊘ Ej svarat | ✔ |
| ⊘ | Monika Jonsson | ✔ Deltar | ✔ |

| | Namn | Anmälan | Närvaro |
|---|--------------------|----------|---------|
| ⊘ | Christian Berg | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Marie Lindegren | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Mattias Patriksson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Maria Gustavsson | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Linda Sjöo | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Iris Ardón | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Linus Åhsmen | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Annika Kilström | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Erik Glanfors | ✔ Deltar | ✔ |
| ⊘ | Frida Karlsson | ✔ Deltar | ✔ |

En kort sammanfattning om vad som presenterades, diskuterades och beslutades.

- Linda med stöd från Mats P (båda styrelsemedlemmar) presenterade RIK:s värderingar/målsättning, hur man arbetar och hur klubben är strukturerad med avseende på olika funktioner. Separat presentation finns rörande detta.
- Ola med stöd av Patrik gick igenom laget och träningar/matcher fungerar. Fokus lades på uppträningarna med Juniorer (*hur kan "glappet" mellan ispassen på måndagar förbättras?*) och även vilka kriterier man har för laguttagningen.
Annika K påpekade att laget behöver ta ut tidigare när vi har hemmamatch på fredag. Onsdag kväll är lite sent då sekret ska tillsättas. Tränarna kommer att förbättra detta.
Värt att poängtera (från Ola)
 - Fyskläder för alla väder
 - Uttagning till matcher görs efter träningsnärvaro, inställning och laganda
 - Frågor angående träning och matcher tas mellan spelare och ledare, **ev frågor ifrån föräldrar tas direkt med Ola.**
- Anders med stöd av Erik G gick igenom statusen på lagkassan och försäljningsaktiviteter.
 - Lagkassan är för tillfället ok (c:a 15 kkr + lagkonto i skrivande stund), men behöver fyllas på.
 - 09-föräldrar betalar in 250 kr per spelare till lagkassan som kompensation för "startsaldo".
 - Ingen "Grusa stig" aktivitet år (*till våren?*)
 - Knatte-disco fortfarande aktuellt och Anna N letar nytt datum för det.
 - **Säljaktivitet Newbody snarast för att förbättra kassan.**
Anna N tar support av hur Linda S tidigare gjort (bef. Konto) och startar upp aktiviteten snarast möjligt.



- Nya RIK off-ice kläder diskuterades. Mattias P var villig att sponsra och har dessutom redan en del överblivna tryck hos leverantören.
 - *Behov av ny svart tjock Bauerjacka?*
De som har behov meddelar Anders och därefter görs en bedömning hur vi hanterar det bäst.
 - *Nytt träningsställ.*
Bauer/Eventsport har en ny design av träningsställ med röd tröja i melerad stil. Deltagarna var överens om att det är vad vi ska köpa in till hela laget. Anders kollar kostnader och sponsring från Mattias.
 - *Ny Bauer hoodie.*
Vi kommer att göra gemensamt köp av träningsstället. Vill någon köpa hoodien hanteras det på eget initiativ. Gå in på Eventsport och titta. Ev. kan vi ordna med provexemplar. *(Det fanns ett visst intresse bland en del föräldrar).*
- Rörande kommande hockeyaktiviteter så är det främst seriespelet som nu har dragit igång. Hur det fungerar i Gbg A1 finns beskrivet i en nyhet på laget.se.
Det finns även tankar om att ordna någon träningsmatch under juluppehållet för att hålla igång laget, samt att delta i en "avslutningscup" på våren. Det senare är beroende på hur stor lagkassa vi har då. Vi återkommer om det.
- Annat värt att nämna:
 - **Caféinformation ska kommuniceras via föräldrachatten.** *(missförstånd att det har förkommit i Sek-chatten)*
 - I och med att fakturering sker via laget.se så har alla som betalat medlemsavgift tillgång till **Elektroniskt medlemskort** i appen. I dagsläget finns ingen förmån kopplad till medlemskapet/kortet, men styrelsen diskuterar om/vad som kan tänkas ingå.
 - **U16 lag-kassa**
 - Kontonr: 83568 74 669 7754 (8356-8 är clearingnr.)
 - SWISH: 123 441 64 75
 - **Märk era spelares utrustning!**
Även om vi har som målsättning att höja nivån på ordning i förrådet förenklar det betydligt vid bortkommen utrustning om den är märkt.
 - **Länk till Gbg A1 Division 2 Grupp Vit:**
<https://stats.swehockey.se/ScheduleAndResults/Overview/15250>

Vid protokollet: Anders Johansson